





PART 1 • 20-23/10/2025

HONG KONG CONVENTION & EXHIBITION CENTRE

# Online Submission of Form 1 網上呈交表格一

### Fair Directory Listing, Photo Promotion & Business Matching

免費於場刊內登載公司資料、提供產品照片作免費宣傳及商貿配對

To save your time and help enhance accuracy, the Organiser has set up an online platform for exhibitors to submit **Form 1** electronically. Exhibitors just need to log on to the following online URL path and go through a few simple procedures to complete the submission. Please submit 3 to 6 product photos (in JPEG format) via the Online Submission Platform URL below **by 29**<sup>th</sup> **August 2025**.

為了讓參展商可更直接、省時和準確呈交以上的表格一,主辦機構設計了一個網上呈交平台,閣下祇需 登入下列網址及依循操作指示,在相關的網上表格輸入所需資料,即可完成呈交程序。敬請 貴公司於 2025 年 8 月 29 日或之前 登入以下網址·把 3-6 張 貴公司精選的產品照片 (註:必須為 JPEG 格式)及相關資料上載至網上呈交平台。

# http://exhibitor.comasia.net.cn/login.html

After logging on to the above URL path, please use the designated User Name and Password provided by the Show Organiser to access and complete the online submission.

閣下於登入以上網址後,請使用由主辦機構提供給 貴公司的特定使用者名稱和密碼進入有關網上 表格,並按指示完成呈交程序。

## PRODUCT PHOTOS for Free Publicity

#### 提供產品照片 盡享免費宣傳

We can include your product photos in our press releases and buyer newsletters which will be sent out to influential trade publications and prospective buyers attending the show, and being posted on the show website. To help exhibitors connect more efficiently with relevant buyers, the organizer is providing business matching services to facilitate connections with high-quality buyers, arrange meetings during the event, and drive more successful orders.

Simply submit 3 to 6 product photos (in JPEG format) via the Online Submission Platform URL below by **29**<sup>th</sup> **August 2025**.

大會為各參展商呈獻免費的「**參展產品」**宣傳服務:透過在本展會的新聞發佈、貿易刊物上的特稿、 給買家發送的宣傳函,以及本展會的官方網站上展示及發放,讓 貴公司的產品在展會正式開幕前率 先曝光,盡享一個額外的宣傳機會。大會亦增設商貿配對服務,助您快速對接優質買家,於展會期間 安排會面,從而促成更多訂單。

敬請 貴公司於 2025 年 8 月 29 日或之前 登入以下網址·把 3-6 張 貴公司精選的產品照片 (註:必須為 JPEG 格式) 及相關資料上載至網上呈交平台。